Moscow
Moscow is the administrative, economic, political center of Russia and the one of the country’s major cities. The population of Moscow is about 9 million people, it’s total area is about 900 thousand square kilometers. Founded by Yuri Dolgoruky, Moscow was first mentioned in the chronicles in 1147. From a small frontier settlement, Moscow turned into a wealthy city, the capital of Moscovy. Moscow remained the center of Russia and became the main target of Napoleon’s attack. Moscow is a major inducation. Old churches, cathedrals and monasteries attract thousands of tourists from all over the world. Moscow is noted for art museum housing unique collections of Russian and foreign painters. The Kremlin is the main tourist attraction. When a small settlement was surrounded with a wooden wall, it becomes a fortress. During the Tatar invasion the Kremlin fouers were built for decoration when Moscow had ceased to be a fortress. The Bell Tower of Ivan the Great and the cathedrals date from the 15th to the 17th century. In the Kremlin cathedrals tsars and emperors were crowned and buried. Magnificent cathedrals of the Kremlin are famous for their frescoes, too.

Перевод текста: Moscow 

Москва - административный, экономический, политический центр России и тот из главных городов страны. Население Москвы - приблизительно 9 миллионов человек, это - полная область - приблизительно 900 тысяч квадратных километров. Основанный Юрием Долгоракай, Москва была сначала упомянута в хрониках в 1147. От маленького пограничного урегулирования, Москва превратилась в богатый город, капитал Moscovy. Москва оставалась центром России и стала главной целью нападения Наполеона. Москва - главный inducation. Старые церкви, соборы и монастыри привлекают тысячи туристов со всех континентов. Москва отмечена за художественное размещение музея уникальные собрания российских и иностранных живописцев. Кремль - главная достопримечательность. Когда маленькое урегулирование было окружено деревянной стеной, это становится крепостью. В течение вторжения татарина Кремль fouers был построен для художественного оформления, когда Москва прекратила быть крепостью. Колокольня Ивана Великое и дата соборов от 15-ого до 17-ого столетия. В Кремлевских царях соборов и императорах короновались и были похоронены. Великолепные соборы Кремля известны их фресками, также.

